

เมื่อวันที่ 24 สิงหาคม 2569 ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ชนมภัทร โตรระสะ คณบดีคณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม พร้อมด้วยคณะผู้บริหาร และคณาจารย์ เข้าประชุมวิเคราะห์หลักสูตรเพื่อขับเคลื่อนนโยบายมหาวิทยาลัยเพื่อวิเคราะห์ความสอดคล้องของหลักสูตรกับนโยบายมหาวิทยาลัย รวมถึงยุทธศาสตร์ แผนพัฒนา และมาตรฐานการอุดมศึกษา ณ ห้องประชุมพิสมัยพิมลสัตย์ ชั้น 5 อาคาร 43 คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา

On August 24, 2026, Assistant Professor Dr. Chonmapat Torasa, Dean of the Faculty of Engineering and Industrial Technology, together with faculty administrators and lecturers, attended a curriculum analysis meeting to advance the university's policies. The meeting focused on analyzing the alignment of the faculty's academic programs with the university's policies, as well as its strategic plans, development frameworks, and higher education standards.

The meeting was held at the Pitsamai Phimonsat Conference Room, 5th Floor, Building 43, Faculty of Engineering and Industrial Technology, Suan Sunandha Rajabhat University.

2026年8月24日，宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院院长Chonmapat Torasa博士（助理教授），携学院管理团队及教师代表参加课程体系分析会议，旨在推动落实大学政策。

本次会议重点分析课程体系与大学政策之间的契合度，同时审视课程体系与发展战略、发展规划及高等教育标准的一致性，以进一步推动课程体系的发展与完善，确保课程建设符合大学发展方向及高等教育质量标准。

会议于宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院43号楼5层“Pisamai Phimonsat”会议室举行。